
Zápisnica č. 2/2010 
Zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU dňa 23.2.2010 o 14oo hod.  

 
Prítomní:  D. Berkeš, V. Kovár, B. Papánková, V. Polóniová, E. Smrčková, L. Staruch,  

P.Šimon (100 %) 
Za RK: J. Rakytiak 
    
 
 
Program:  

1. Kontrola uznesení 
2. Hodnotenie výročnej konferencie FOO 
3. Informácie z vyšších orgánov.  

  4. Rôzne 
 
 
1. Kontrola uznesení 
Uzn. č. 35/2009 Výbor FOO ukladá úsekovým dôverníkom nahlásiť do 19.1.2010 tajomníkovi FOO D. 

Berkešovi (Oddelenie organickej chémie, dusan.berkes@stuba.sk) delegátov za svoje 
úseky.  

Uzn. č. 43/2009 Výbor FOO odporúča revíznej komisii FOO oboznámiť výbor FOO na jeho prvom 
januárovom zasadnutí so Správou revíznej komisie FOO za rok 2009. 

Uzn. č. 44/2009 Výbor FOO ukladá V. Polóniovej pripraviť na prvé januárové zasadnutie výboru FOO 
návrh delegátov a náhradníkov na konferenciu UOO STU. 

Uzn. č. 1/2010:  Výbor FOO poveruje V. Kovára s vystúpením v diskusii ku Správe výboru na 
výročnej fakultnej konferencii . 

Uzn. č. 6/2010  Výbor FOO poveruje V. Polóniovú prediskutovať možnosti spájania vybraných 
úsekov s dotknutými úsekovými dôverníkmi a predložiť konferencii navrh na nové usporiadanie. 

Uzn. č. 7/2010  Výbor FOO ukladá D. Berkešovi zabezpečiť materiály o čerpaní Sociálneho fondu za rok 
2009 a v spolupráci s B. Papánkovou informáciu o nich začleniť do Správy. 

Uzn. č. 8/2010  Výbor FOO súhlasí s uvedeným návrhom a ukladá  D. Berkešovi zakomponavať tento 
návrh do materiálov konferencie. 

Uzn. č. 10/2010 Výbor FOO ukladá P. Šimonovi a úseku na oddeleniach fyzikálnej chémie a chemickej 
fyziky zabezpečiť organizáciu, pomoc pri prezenčnej listine   a občerstvenie pre 
delegátov a hostí konferencie vo výške 1,5 € na osobu. 

Uzn. č.11/2010 Výbor FOO ukladá D. Berkešovi zakomponovať Volebný poriadok do materiálov 
konferencie.  

 
Sú splnené 
 
 
2. Hodnotenie výročnej konferencie FOO  
 

B. Papánková kriticky zhodnotila konferenciu našej odborovej organizácie zo dňa 2.2.2010.  
Pozitívne hodnotila účasť delegátov, prípravu konferencie a tiež diskusiu. Na podnety zo správy ohľadom 
ohodnotenia pracovníkov pri pracovných a životných jubileách sú už aj konštruktívne ohlasy zo strany 
kompetentných. Výraznejšie sa bude musieť výbor a úsekoví dôverníci venovať otázke špecifického 
doplnku ku KZ. Treba zvýšiť aktivitu najmä v oblasti pracovnej zdravotnej služby a aktívne 
vyhodnocovať ponuky zo strany poskytovateľa tejto služby na STU.  

Materiály z konferencie sú k dispozícii na web stránke FOO.  
 
 
 



Účasť našich delegátov na konferencii UOO 
Pri hodnotení našej účasti na konferencii UOO informoval V. Kovár, že naša účasť bola 17 z 21 

delegovaných členov našej organizácie a nebyť neúčasti členov úseku č. 6 (Ústav chemického 
a enviromentálneho inžinierstva) mohla sa blížiť 100 %.  
 
 
3. Informácie z vyšších orgánov 
 

B. Papánková informovala členov výboru o najnovších informáciach z OZ PšaV. Na stránke aktualít 
OZ sa nachádzajú najnovšie ponuky na rekreaácie v Kežmarských Žľaboch. Ponuku môžu využiť všetci 
zamestnanci FCHPT, členovia odborovej organizácie budú zvýhodnení.  

V. Kovár informoval o ostatných dôležitých aktualitách na úrovni STU. Hovoril o zasadnutí Kolégia 
rektora, kde sa hovorilo okrem iného o rozpočte STU na rok 2010, o výberových konaniach na STU. Na 
zasadnutí kolégia bol prerokovaný postup výstavby FIIT a schválený Etický kódex pracovníkov STU. 
Podrobnejšie informácie o týchto a iných dôležitých udalostiach na úrovni STU či odborového zväzu 
budú k dispozícii v nasledujúcom čísle Odborárskeho Oka. 
 
4. Rôzne 
 
● Pani Marta Chovancová požiadala o poskynutie príspevku zo sociálneho fondu z dôvodu úmrtia 
manžela.  
 
Uzn. č.13/2010 V FOO prerokoval žiadosť M. Chovancovej a napriek neskorému termínu doručenia 

žiadosti odporúča vyhovieť tejto žiadosti o príspevok zo Sociálneho fondu fakulty. 
 
● Pán Anton Adamko pri príležitosti jeho prvého odchodu do dôchodku ku dňu 31.12.2009 požiadal 
o poskytnutie príspevku z rezervného fondu FOO. V FOO prerokoval jeho žiadosť a rozhodol 
nasledovne: 
 
 Uzn. č.14/2010 V FOO súhlasí s príspevkom pre A. Adamka vo výške 100 € pri príležitosti jeho prvého 
odchodu do dôchodku. 
 
●Pani Dagmar Machatová si podala žiadosť o poskytnutie príspevku z rezervného fondu FOO pri 
príležitosti prvého odchodu do dôchodku k 15.12.2009. V FOO prerokoval jeho žiadosť a rozhodol 
nasledovne: 
 
Uzn. č.15/2010 Keďže pani Machatová neprerušila pracovný pomer a ten stále pokračuje a FOO 
poskytuje príspevok pri príležitosti reálneho odchodu do dôchodku, V FOO žiadosť neschváluje a 
odporúča pani Machatovej požiadať o príspevok pri jej reálnom odchode do dôchodku.   
 
● B. Papánková navrhla inovovať vývesku FOO pri jedálni. 
 
Uzn. č.16/2010 V FOO poverujej D. Berkeša aktualizovať vývesku pri jedálni novými fotografiami 

z ostatného stretntutia dôchodcov a aktuálnymi ponukami odborárskych rekreácií. 
 
 
Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok 16. 3. 2010 o 14oo hod. v knižnici FOO.  
 
 
         Blažena Papánková  
Zapísal: D. Berkeš         predseda V FOO FCHPT STU 


